



KWOK TAK SENG CATHOLIC SECONDARY SCHOOL
天主教郭得勝中學

沙田秦石邨 Chun Shek Estate, Shatin, Hong Kong
www.ktscss.edu.hk info@ktscss.edu.hk ☎ 2605-9033 ☎ 2605-7956

通告編號: 21-22/065c

第三十三屆畢業典禮

敬啟者：本校之第三十三屆畢業典禮將於本年六月十八日(星期六)於本校禮堂舉行。當日所有 2021-2022 年度中六畢業同學均會回校出席典禮。疫情下學校主辦活動須保持一定社交距離，故是次典禮將於網上直播。是次典禮邀得新鴻基地產發展有限公司董事局主席兼董事總經理郭炳聯博士太平紳士擔任主禮嘉賓，為畢業生頒發部份獎項及致辭。本校誠意邀請閣下透過直播參加典禮，藉增榮寵。登入資料如下：



<https://www.ktscss.edu.hk/>

有關典禮詳情如下：

日期：二零二二年六月十八日(星期六)
畢業同學綵排時間：1:00 p.m. (同學須於 12:45 p.m.抵校)
典禮開始時間：3:00 p.m.

各畢業同學必須穿著整齊夏季校服出席，畢業典禮將於約五時完結。而未能出席綵排之同學將不獲安排上台領取獎項或證書。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長
韓思聰 謹啟

二零二二年六月二日

註：典禮當天，如天文台在上午九時後仍懸掛八號或以上風球，或發出紅色或黑色暴雨警告信號，或教育局宣佈當天停課，典禮將會延期至六月二十五日下午三時正舉行(學生須於 12:45p.m.回校)。

通告編號: 21-22 / 065c

回條

敬覆者：本人已知悉學校有關畢業典禮之安排，敝子弟會於六月十八日準時回校出席畢業典禮。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：_____

班別：_____ 學號：_____

家長 / 監護人簽名：_____

二零二二年六月_____日



Ref: 21-22 / 065e

2 June 2022

Dear Parent(s) / Guardian(s),

The 33rd Speech Day

Our School's 33rd Speech Day will be held on 18 June (Saturday) in the School Hall. All 2021/2022 S.6 graduates are invited to attend the ceremony at school. Dr Raymond KWOK Ping-luen, JP, the Chairman & Managing Director of Sun Hung Kai Properties Limited has kindly consented to be the Guest of Honour this year. Due to the need of social distancing, the school will be live streaming the ceremony. Family members are most welcome to be a part of it and share the joy and pride.

Please scan the QR Code to watch the ceremony :



Live streaming web link : <https://www.ktscss.edu.hk/>

Details of the Speech Day ceremony are as follows:

Date: : 18 June 2022 (Saturday)
Rehearsal : 1:00 p.m. (Students should return to school at 12:45 p.m.)
Starting time : 3:00 p.m.

All graduates should wear their summer school uniform. The ceremony will end at about 5:00 p.m. Those who fail to come back for the rehearsal will not be allowed to receive the prizes or certificates on stage.

Yours sincerely,

Steven Hon

Principal

Remark: In case typhoon signal no. 8 or above is issued, the red or black rainstorm warning signal is in force, or the suspension of class is announced by the EDB after 9:00 a.m., the ceremony will be postponed to 3:00 p.m. on 25 June 2022. (Students should return to school at 12:45 p.m.)

Ref: 21-22 / 065e

___ June 2022

Reply Slip

I fully understand the arrangements for Speech Day. My son / daughter will attend the ceremony punctually.

Student's name: _____

Class: _____ Class no.: _____

Parent's / Guardian's signature: _____